
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 817
Mener ministeren, at det er acceptabelt, at der årligt bruges 1000 kg antibioti-
ka af typen quinoloner, når det vurderes at 70-80 pct. af medicinen ikke opta-
ges af fiskene og dermed ender i havmiljøet, hvor det spredes og kan regi-
streres i sediment og i vilde dyr flere hundrede meter væk, henset til at der
benyttes samlet ca. 15 kg af de samme stoffer om året i hele dansk landbrug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. juni 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2016-17
MOF Alm.del  Spørgsmål 817
Offentligt


